
Beskæftigelsesudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 7. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 257

Vil ministeren indhente en redegørelse hos Metroselskabet for en sag om underbetaling,

der ifølge Fagbladet 3F løber op i mere end 100 mio. kr., og oversende redegørelsen til

Beskæftigelsesudvalget? Formålet er at høre Metroselskabets syn på sagen, og såfremt

Metroselskabet kan bekræfte fagbladets oplysninger, ønskes en redegørelse for, hvordan

det har kunnet komme så vidt, og hvad Metroselskabet vil gøre for at undgå lignende

sager fremadrettet. Der henvises til artiklen ”Politisk vrede over vikarbureau: Minister

blandes ind i historisk stor Metro-sag” i Fagbladet 3F den 6. februar 2019 (https://fagbla-

det3f.dk/artikel/minister-blandes-ind-i-historisk-stor-metro-sag)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
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